

## 7XT33 / 20 Hz Generator

---

Supplementary Note

Order-No.: C53000-X5674-C129-1

---

Sehr geehrter Kunde,

bitte verwenden Sie das im 7XT33 vorhandene Relais nicht als Gerät-OK-Relais, sondern als Melderelais. Die Leuchtdiode, bzw. der Relaiskontakt ERROR besagt: keine 20 Hz Spannung am Ausgang vorhanden.

Weitere Informationen finden Sie im Handbuch auf der Seite 9.

Dear Customer,

Please use the available relay in the 7XT33 as an alarm contact, not as a life contact. The LED and the relay contact ERROR, indicates that a 20 Hz Voltage is not available. For further information see page 33 of the manual.

Weitergabe sowie Vervielfältigung dieser Unterlage, Verwertung und Mitteilung ihres Inhaltes nicht gestattet, soweit nicht ausdrücklich zugestanden. Zuwiderhandlungen verpflichten zu Schadenersatz. Alle Rechte für den Fall der Patenterteilung oder GM-Eintragung vorbehalten.

Copying this document and giving it to others and the use or communication of the contents thereof, are forbidden without express authority. Offenders are liable to the payment of damages. All Rights are reserved in the event of the grant of a patent or registration of a utility model or design.